



Alanna Watt, Department of Biology

Statement

I would like to help shape the direction of the Faculty of Science by participating in the selection of the new Dean. As former Interim Chair of Biology, I have shown leadership in my department and faculty. I also have a strong commitment to equity and collegial governance. Through teaching, running a lab, and serving my community on committees, as a mentor, and on Senate, I gained skills that enable me to both listen to and advocate for multiple stakeholders in our community. This will make me into a strong and constructive voice on this selection committee.

Alanna Watt, département de biologie

Déclaration

Je voudrais contribuer à façonner l'avenir de la faculté des sciences en participant à la sélection d'un(e) nouveau(elle) doyen(ne). Comme ancienne directrice provisoire du département de biologie, j'ai démontré ma capacité de gestion et de direction. Je demeure fortement engagée à l'avancement de l'équité et de la gouvernance collégiale. En outre, j'enseigne, je gère un laboratoire, et je participe à des comités, du mentorat et au Sénat. Ces expériences me donnent les compétences nécessaires pour écouter et plaider pour diverses parties dans notre communauté. En somme, je serais une voix forte et positive dans ce comité de sélection.